
Avlegård Grundejerforening 
  

Referat fra bestyrelsesmøde  
11. juni 2023 kl.13.00 

Bjørnedalen 10 
 

Tilstede Anna Maria, Søren, Steen, Carsten, Guggi og Anders.  
 
Konstituering af bestyrelsen 
Formand Anna Maria Paamand  
Næstformand Steen Petersen 
Sekretær Anders Ravn 
Kasserer Søren Malmstrøm 
Bestyrelsesmedlem Carsten Illum & Guggi Kofod 
 
 
Referatet fra generalforsamling gennemgås, rettes til og godkendes. 
 
Årshjul, AM har kreeret et sådant og gennemgår dette. 

• Kasserer opdaterer kartotek, opkrævninger, koordinerer med bogholder 

• Sekretær referat fra møder mm 

• Formand: medlemshenvendelser, mæglerhenvendelser samt bestyrelsesopgaver 
 
Trafikudvalg: Claus, Carsten og Anna-Maria. Der skal ansøges hos kommunen om tilladelse til at etablere de 
på generalforsamlingen aftalte vej-bump 
 
Opgaveindpisker: En uge inden hvert bestyrelsesmøde udsendes sidste referat til medlemmerne sammen 
med den i referatet inkluderede ”aktionsliste”. Dette gøres af formanden og sekretæren i fællesskab. 
 
Drængruppe: Claus, Søren 
Søren opfordres til at lave et referat over hvad der er foretaget vedrørende dræn, renovation/TV-
inspektion mm. Referatet bør designes som et levende dokument der løbende kan justeres og tilføjes 
fremtidige aktioner. 
 
Mose/Tårngruppe: 
Pernille Jørgensen, Dorthe Kofoed, Søren Malmstrøm og Inge lise Illum.  
Opgaven er at lave oplæg til vedligehold 
SM laver mandat og arbejdsbeskrivelse 
 
Sommerfest 
Bestyrelsen foreslår d. 19/8 – bestyrelsen planlægger og udbyder konkret opgaver op til festen, som 
medlemmerne meget gerne må byde ind på. 
 
Loppemarked:  
Dorte Kofoed har meldt sig. Bestyrelsen kommer ikke til at drive denne opgave, men opfordrer alle som har 
interesse om at samle sig via FB eller via mail til bestyrelsen, som vi kan sende videre til Dorte. 
Området ved mosen kan anvendes dog ikke den 19/8, hvor sommerfesten afholdes. 
 
Generalforsamling 2024: 
Dato skal besluttes på næste bestyrelsesmøde. Der er enighed om at søndag d. 9/6 kl 10. Steen spørger om 
lokale i idrætshuset i Tisvilde. 
 



Næste møde:  
16/7 kl 10 hos Søren 
 
Evt:  
AM har kigget på et netbaseret bogholderisystem. Dette vil vi drøfte på næste møde. 


